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§ 5 

Upprustning av Aspuddsparken - genomförandeärende 

Beslut 

1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner 

genomförandet av parkinvesteringsprojektet Aspuddsparken i 

enlighet med vad som anges i tjänsteutlåtandet. 

 

2. Nämnden uppdrar åt förvaltningen att beställa genomförandet av 

projektet av trafikkontoret. 

 
Ärendet 

Stadsdelsnämnden har ansökt om medel ur stadens parkinvesterings-

budget för upprustning av Aspuddsparken under åren 2013-2015. 

Upprustningen ska omfatta utveckling av parken med god 

tillgänglighet och aktiviteter för alla åldersgrupper. Lekplatser, 

plaskdamm, belysning, en trevlig prydnadsdel med sittplatser och en 

översyn av naturmarksområdet ska ingå i upprustningen. 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 7 oktober 2013. 

Dnr 440-2013-3.1 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Eva Fagerhem m.fl. (S) och Carita Stenbacka Tenezakis (V) anmälde 

ett särskilt uttalande. 

”Det förslag till upprustning av Aspuddsparken som kontoret har tagit 

fram är mycket bra, men tidsplanen och förslaget till finansiering över 

flera år är otillfredsställande. Varför kan inte stadshusmajoriteten få 

fram pengarna till hela upprustningen på en gång? Att dela upp 

upprustningen över flera år som nu föreslås ger sannolikt högre 

kostnader än att göra allt på en gång. Dessutom blir parken 

otillgänglig för besökare under en sammantaget längre tid när 

upprustningen ska ske i omgångar. Vi är också tveksamma till den 

föreslagna lösningen att söka medel till plaskdammens upprustning 

via fonden för grönkompensation vid exploateringsprojekt i 

stadsdelen. De pengarna kan dröja länge, och är beroende av att 

exploateringarna verkligen blir av. Just nu verkar det som att det 

kommer ta mer än fyra år innan hela parkens upprustning är färdig, 

och det är helt enkelt alldeles för lång tid. Vi förutsätter att en 

barnkonsekvensanalys görs i samband med upprustningen av parken, 

där funktionsnedsatta barns behov beaktas.”                Forts. nästa sida  
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Forts. § 5 

 
Särskilt uttalande 

Jessica Jormtun m.fl. (MP) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

”Vi ser med glädje fram emot den kommande upprustningen av 

Aspuddsparken! Våra parker ska skötas och utvecklas så att de är 

attraktiva för stadens invånare. Välskötta parker och promenadstråk är 

viktiga inslag i vår stadsmiljö. 

I förvaltningens tjänsteutlåtande nämns dock ’att frigöra medel ur 

kommande exploateringsprojekt’ som ett sätt att få pengar till att 

slutföra en fullständig upprustning, vilket föranleder oss att återigen 

ställa frågan: Varför ska satsningar på parker som främjar lek och 

rekreation vara villkorade av olika exploateringsprojekt? Många barn 

leker i våra parker och Miljöpartiet vill satsa på barnen oberoende av 

exploateringsprojekt. 

Vi förutsätter att en barnkonsekvensanalys görs i samband med 

upprustningen av parken, där funktionsnedsatta barns behov beaktas. 

Vi ser hellre att stadsdelens budget för investeringar i parkmark 

stärks, så att vi slipper vara försatta i en slags utpressningssituation 

där exploatering först måste accepteras för att få medel till 

upprustningar av parker med mera.” 

___________________ 


